
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 23. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 249
Er ministeren enig i, at man ikke kan anlægge den grundlæggende antagelse, at alle
kommercielle devices bruges til privat brug, hvorfor det bør tilstræbes på bedst mulig
vis at sikre, at disse devices ikke inkluderes i den nye blankmedieordning, og vil ministe-
ren redegøre for, hvorvidt EU-lovgivningen tillader, at kommercielle devices pålægges
en blankmedieafgift, og om der tidligere er blevet truffet afgørelser vedrørende denne
problematik ved EU-domstolen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Britt Bager (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Britt.Bager@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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